
 

سریالرتبهبندی!
 

 پس از فراز و نشیب های چندین ساله درباره رتبه بندی، 
این روزها ، سریال  آن قسمت های آخرش را طی می کند انگار  
برخی ارزیابی های خارج از قاعده در این سریال طولانی  واقعیت 
را دچار چالش  کرده است، واقعیتی که اکنون اسیر انتظار  انتقاد 
به رتبه ای شده  است.سریال رتبه بندی می خواهد در این تورم 
وحشتناک، شندرغازی را به حقوق اضافه کند که مجموعه ای 
دیگر ، با همه این بازی ها از آن برخوردار می شوند! در این سریال ، 
گاه نقش ها اسیر بی قاعدگی می شوند و رخوت به همراه می آورند 
و گاه تلاش ها در زیر سایه مولفه هایی می رود که سریال را 
خنده دار می کند! همکاری می گوید که با سنوات بالا، مدرک بالا 
و تالیف و مقالات متعدد در رتبه ای پایین قرار گرفته که خارج 
از قاعده منطق است و همکاری دیگر ، برداشته شدن تیک های 
متعدد ارزیابان را از بی برنامگی های این مجموعه می شمارد. 
به هر حال ، این مدل رتبه بندی ، نه تنها مشوق نگردیده که 
بی انگیزگی را به همراه آورده است. اعصاب هایی را خرد کرده و 
گفتار وزیر که در سال جدید ، شاهد رتبه های حقیقی خواهیم 
بود ، آن ها را درگیر تعجبی  کرده است .این که آرزو کنی سال 
آخر خدمت را زودتر به پایان برسانی ، نکته مثبتی برای نهاد 

پرطمطراق آموزش و پرورش نیست .

اطلاعیهسازمانمحیطزیست
دربارهمرگپیروز

  سازمان حفاظت محیط زیست درباره ادعای 
تزریق داروی اشتباه به »پیروز« و برخی اظهارنظرها 

در خصوص مرگ او اطلاعیه ای صادر کرد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی سازمان حفاظت محیط 
زیست، در اطلاعیه سازمان حفاظت محیط زیست آمده 
است: »پیروز« اولین زادآوری توله یوز در پروژه تکثیر در 
اسارت یوز ایرانی بوده است که با همت و تلاش متخصصان 
و کارشناسان ایرانی انجام شد و از زمان تولد این توله یوز، 
از همه ظرفیت های ملی و بین المللی برای رشد و درمان او 
استفاده شد.در ادامه این اطلاعیه تصریح شده است: پس 
از اعلام خبر تلف شدن »پیروز« با وجود همه تلاش های 
صورت گرفته برای حفظ این توله یوز و شفاف سازی تمام 
اقدامات و فعالیت های انجام شده از طریق پورتال سازمان 
حفاظت محیط زیست به عنوان راوی اول، گزارش ها و 
اظهارات متناقض در خصوص شرایط و روند درمان او انتشار 
یافت که موجب تشویش اذهان عمومی شده است. به عنوان 
مثال قبل از ارایه گزارش پاتولوژی گفته شد که تزریق داروی 
اشتباه موجب از کار افتادن کلیه »پیروز« شده است و یا اینکه 
اخیرا یک عکس در شبکه های اجتماعی منتشر و گفته شده 
مربوط به تاکسیدرمی »پیروز« است. حال آنکه در دنیا بعد 
از تلف شدن حیات وحش چه به صورت طبیعی و یا در اثر 
حادثه از علم تاکسیدرمی برای استفاده در موزه های تنوع 
زیستی استفاده می شود.سازمان حفاظت محیط زیست، 
اظهارنظرهای غیرکارشناسی از این دست را که در ارتباط 
با مقولات تخصصی و علمی بیان می شوند را غیرسازنده و 
موجب نگرانی جامعه عنوان کرده و این حق را برای خود 
محفوظ می داند که هرگونه اتهام ناروا و شبهه افکنی را از 
طریق مراجع صالحه پیگیری کند.این اطلاعیه می افزاید: 
از سوی دیگر، علمی بودن این پروژه و دستاورد های این 
اقدام بزرگ در حاشیه قرار گرفت و متاسفانه بیشتر به جنبه 
چهره سازی از توله یوز نر پردیسان پرداخته شد. با این 
وجود تمام اسناد مربوط به »پیروز« از زمان تولد )سزارین 
صحرایی( تا تلف شدن در بیمارستان دامپزشکی برای 
مطالعه تیم علمی این پروژه و کاهش خطای ریسک های 
آتی در موارد مشابه موجود است. در همین راستا، بلافاصله 
پس از تلف شدن »پیروز« نمونه برداری موفقی از او انجام شد 
و برای حفظ ذخیره ژنی به مرکز ملی ذخایر ژنتیکی کشور 
منتقل شد.سازمان حفاظت محیط زیست ضمن احترام به 
حساسیت افکار عمومی، از همه کارشناسان، صاحبنظران و 
متخصصانی که در این ارتباط دیدگاه یا ابهامی دارند، دعوت 
کرده است که نظرات خود را با معاونت محیط زیست طبیعی 
و تنوع زیستی در میان بگذارند تا از بروز هرگونه شبهه یا 
فرافکنی در جامعه جلوگیری شود.  در پایان این اطلاعیه 
تاکید شده است: سازمان حفاظت محیط زیست هیچگاه خود 
را بی نیاز از نظرات و پیشنهادهای کارشناسان و متخصصان 
ندانسته است و از آنجا که پروژه تکثیر یوز در اسارت همچنان 
ادامه دارد، برای موفقیت بیشتر در اجرای این پروژه از 

رهنمودهای علمی و کارشناسی استقبال می کند.

 
لاستیکدولتی

گرانی اجناس شامل لاستیک خودرو هم شده و با اینکه 
به سامانه فروش دولتی تایر مراجعه می کنیم اما طی چند 
روز گذشته موفق به خرید نمی شویم و هر روز یک مشکلی 
دارد وزارت صمت تدبیری در این زمینه کند و پاسخگوی 

مردم باشد.
صائمی از تهران

 
اعلامحقوقکارگری

قبل از اینکه مسئولان بخواهند اعلام کنند که حقوق یک 
کارگر برابر است با چقدر؟! لازم است که با چرتکه ای که در 
دست دارند یا با یک حساب سرانگشتی حساب کنند که یک 
کارگر در ماه چقدر می تواند از گوشت و مرغ و لبنیات استفاده 
کند بعد با این تفاسیر حساب کنند که حقوق کارگر در هرماه 
چقدر باید باشد تا لااقل بتواند از پس هزینه مایحتاج زندگی 

خود بر آید.
یک شهروند از تهران

  همه جای ایران
اما درباره مسمومیت های دانش آموزان در 
ایران چه باید نوشت؟ اصولا چه می توان نوشت 
جز اینکه به توصیف و برشماری مسمومیت ها 
در روز دیگر و روزهای پس از آن پرداخت. به 
همین دلیل و پیش از پرداختن به اظهارنظرها 
و جلساتی که توسط مسئولین، ارائه و انجام 
گرفته، اینطور به سمع و نظر خوانندگان می 
رسانیم که روز گذشته، علاوه بر چندین مدرسه 
در استان تهران در بهارستان، یوسف آباد، 
عبدل آباد، صفادشت، پاکدشت، اسلامشهر، 
اسلام آباد، شهریار و... مسمومیت ها به استان 
فارس و زنجان و ارومیه و تبریز و کرج و همدان 
و رشت)با توجه به تصاویر منتشر شده در 
فضای مجازی( و لاهیجان و چند شهر دیگر هم 
رسید. در توضیح این مسمومیت ها از آموزش 
و پرورش فارس، آغاز می کنیم با این خبر از 
قول سخنگوی اداره کل آموزش و پرورش 
استان فارس که گفت صبح دیروز 27 نفر از 
دانش آموزان یکی از مدارس در شهرستان کوار 
با علائم حالت تهوع، ضعف و سرگیجه مواجه 
شدند که سریعا توسط آمبولانس های اورژانس 
به بیمارستان اعزام شدند. حمیدرضا شعبانی، 
مدیر روابط عمومی اداره کل آموزش و پرورش 
استان باب بیان اینکه حال عمومی این 
دانش آموزان خوشبختانه خوب گزارش شده 
است، یادآور شد که اطلاع رسانی از این حادثه 
از طریق روابط عمومی اطلاع رسانی انجام 
خواهد شد.مسمومیت سریالی به آذربایجان 
غربی هم رسید و منجر به انتقال ۳۰ دانش آموز   
ارومیه ای به بیمارستان شد با این خبر تکمیلی 
که تعدادی از دانش آموزان مدرسه شاهد 
نورالزهرا)س( ارومیه صبح روز گذشته به 
دلایل نامعلوم دچار مسمومیت شدند.زنجان 
هم جزو شهرهایی بود که دانش آموزانش 
مسموم و 2۹ دانش آموز دختر بستری شدند. 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان زنجان با 
یاد کردن از دانش آموزان مدرسه دخترانه 
ولی عصر و انتقال آن ها به بیمارستان آیت الله 
موسوی خبرداد. حسن بختیاری ادامه داد که 
خوشبختانه مورد حادی در بین دانش آموزان 
مسموم شده در زنجان وجود ندارد و تصریح 
کرد: برخی از دانش آموزان وضعیت بهتری 
دارند و به بخش های دیگر منتقل شدند و سایر 
دانش آموزان مسموم شده نیز طبقه بندی 
می شوند. او گفت همه افراد مسموم شده 
دانش آموز هستند و از کادر مدرسه ولی عصر 
موردی از مسمومیت گزارش نشده است.

دانش آموزان در تبریز هم مسموم شدند. صدا و 
سیما نوشت که تعدادی از دانش آموزان دختر 
مدارس شهرستان تبریز ظهر روز گذشته به 
علت مسمومیت به بیمارستان منتقل شدند. 
دانشگاه علوم پزشکی تبریز هم اعلام کرد این 
دانش آموزان مربوط به مقاطع یک مدرسه 
ابتدایی و 2 دبیرستان دخترانه در مناطق تبریز، 
باسمنج و ستارداداشی هستند.اما دانش آموزان 
دبیرستان دخترانه  توحید در شهریار، هم پس 
از آنکه بوی گاز حس کردند، مسموم و به 

بیمارستان منتقل شدند. دیگر مدارسی که تا 
این لحظه  خبرهایی درباره گزارش مسمومیت 
داشته اند؛ دبیرستان دخترانه جمال الدین 
اسدآبادی، شهرک شریعتی عبدل آباد تهران 
و دبستان دخترانه حجت صفادشت تهران 
دانش آموز  گذشته چند  روز  بودند.صبح 
مدرسه  دخترانه ای در شهرک مهدیه جنوبی 
اسلامشهر )مدرسه دخترانه ام ابیها( هم دچار 
مسمومیت شدند. گزارش شد که در این 
مدرسه هیچ انفجار و یا صدایی در مورد پخش 
مواد مسموم کننده دیده یا شنیده نشده است 
و فقط به مرور زمان تعدادی از دانش آموزان 
احساس مسمومیت کرده اند که به سرعت با 
ورود عوامل اورژانس دانش آموزان مسموم 
به دو بیمارستان امام رضا)ع( اسلامشهر و 
یکی از بیمارستان های تهران منتقل شدند.

همچنین مدیر آموزش و پرورش بهارستان 
ضمن تأیید مسمومیت برخی دانش آموزان 
در مدارس دخترانه نسیم شهر به تسنیم گفت: 
۱2دانش آموز در پی مسمومیت به بیمارستان 
منتقل شدند. او ادامه داد که در شیفت صبح 
و بعدازظهر تعدادی از دانش آموزان در مدرسه 
دخترانه جوادالائمه)ع( و فرزانگان بهارستان 
دچار مسمومیت شدند.کاظم امیدی، تأکید 
کرد: مسئولین با جدیت پیگیر موضوع هستند 
و خانواده  ها به حاشیه و شایعات توجه نکنند و 
موضوع را از طریق رسانه های معتبر و رسمی 
دنبال کنند. گزارش های رسیده از مسمومیت 
برخی مدارس گلستان، قلعه میر و نسیم شهر 

نشان می داد.
  مثل دوره کرونا ماسک بزنید

هم  مسئولین  می دانید،  که  همانطور 
واکنش هایی به این مسمومیت ها نشان داده و 
می دهند. شاید قابل توجه ترین این واکنش ها 
متعلق به مهرداد ویس کرمی، عضو کمیسیون 
آموزش مجلس باشد که روز گذشته گفت: 
با مسمومیت  دانش آموزان آرامش جامعه 
را هدف گرفته اند و در جنگ روانی نباید در 
زمین دشمن بازی کنیم.او توضیح داد که: 
این کار شیطنت است و بیشتر آرامش روانی 
جامعه را هدف گرفته است و قصد دارند با 
اقداماتی ایذایی، وضعیت روانی خانواده ها و 
جامعه را به هم بریزند و مدارس و دانشگاه ها 
را که نتوانستند در اغتشاشات تعطیل کنند، 
این بار به نوع دیگری و با دخالت خانواده ها 
به تعطیلی بکشانند. نماینده خرم آباد اضافه 
کرد: این مسمومیت ها بیشتر در ادامه همان 
اغتشاشات است و نوعی انتقام گرفتن از جوانان 
و بخصوص نوجوان است که در راهپیمایی با 
شکوه 22بهمن حضور گسترده داشتند. ضمن 
اینکه تعطیلات عید نوروز در پیش است و عید 
برای مردم موضوعیت دارد و بیشتر دنبال 
بهم ریختن اعصاب و روان مردم هستند و 
انشاءالله مثل همیشه ناکام می مانند.او درمورد 
احتمال غیرحضوری شدن مدارس در پی 
ادامه مسمومیت ها بیان کرد: در کل نظرات 
در جلسه بر تعطیلی نبود. آلودگی این گازها 
محدود و گذرا است و فرد اگر در فضای آزاد 

قرار بگیرد و مانند دوران کرونا ماسک داشته 
باشند، اثر مسمومیت ها زیاد نیست. بنابراین 
صحبت از تعطیلی مدارس نیست و خطر 
هم جدی نیست؛ مردم نگران نباشند.ویس 
کرمی که با ایلنا گفت وگو می کرد  در مورد 
پیگیری کمیسیون در خصوص مسمومیت های 
ادامه دار دانش آموزان گفت: کمیسیون آموزش 
با کمیسیون بهداشت مجلس و وزرای آموزش 
و پرورش و بهداشت و نماینده وزارت اطلاعات 
جلسه ای داشتیم که جلسه خوبی هم بود و 
نمایندگان دغدغه های خود را بیان کردند و 
بزرگواران در وزارت اطلاعات نیز گزارشی در 

حیطه کار خود را ارائه کردند.
  منجر به مرگ نشده

اما این عضو کمیسیون آموزش مجلس، 
درخصوص آزمایش های انجام شده برای 
داد  توضیح  عامل مسمومیت ها  تشخیص 
که: آزمایش هایی روی ترکیباتی که در 
محیط پیدا کرده اند، انجام شده که هنوز 
نتایجش نهایی نشده است، اما مسلم است 
که مسمومیت های ایجاد شده خفیف است و 
خدارا شکر به مرگ منجر نشده و بیشتر از نوع 
استنشاقی است. این نماینده مجلس یادآور 
شد: خیلی از دانش آموزان وقتی هوای آزاد به 
آن ها می خورد حالشان خوب می شود و عوارض 
جسمی مسمومیت ها ماندگار و تاثیرگذار 
نیست و بیشتر حالت سرگیجه و ضعف است. 
اضطراب نیز به طور طبیعی موجب تشدید 
چنین علائمی می شود چرا که این موارد از 
علائم استرس هم هست و وقتی ترس وجود 
دارد تشدید می شود. با آرامش روانی و کمک 
مشاوره ای این حالات برطرف می شود. او ادامه 
داد که: باید به خانواده ها آرامش داد و به عنوان 
پزشک عرض می کنم که جای نگرانی نیست 
و عوارضی هم که ممکن است برخی شایعه 
می کنند که گازها شاید در آینده اثراتی داشته 
باشد و… اصلا اینطور نیست. این گازهای 
استنشاقی، بعضا گازهای ضعیفی هستند و 
علائم آن نیز همان موقع برطرف می شود، 
شاهدی بر این نکته است که علائم درازمدتی 
نخواهند داشت و در پزشکی هم چنین چیزی 
نداریم که به سرعت سرگیجه ای ایجاد شود و 
بعد اثرات مخربی در آینده داشته باشد. پس از 
جهت این موضوع نیز خانواده ها نگران نباشند.  
این نماینده مجلس، گفت: به صورت طبیعی 
نیروهای امنیتی روی موضوع مسمومیت ها 
حساس شده اند و حتی مدیریت کنترل و 
مراقبت در کشور مشخص شده که چه نهادی 
مسئول باشد و با همکاری وزارت بهداشت، 
آموزش وپرورش و وزارت اطلاعات و اطلاعات 
سپاه کار در دست بررسی و اقدام است و رئیس 
جمهور نیز دستور ویژه ای به وزارت کشور 
دادند تا پیگیر باشند. تشکیلاتی که برای مقابله 
با این کار لازم است شکل گرفته و انشاءالله به 

زودی جمع می شود.
  شاید عامل مسمومیت، یک یا چند 

گاز باشد
در مورد علت مسمومیت ها هم واکنشی از 

سوی نایب رئیس کمیسیون بهداشت و درمان 
مجلس توسط ایسنا منتشر شده که گفته: طبق 
بررسی کمیته علمی بررسی کننده موضوع، 
عامل مسمومیت دانش آموزان، یک یا ترکیبی 
از چند گاز بوده و گاز N2 هم جدا شده است، 
ولی علائم مسمومیت را توجیه نمی کند و دیگر 
مواد جدا شده، این علائم را توجیه می کند. 
مرتضی خاتمی در رابطه با ماجرای مسمومیت 
دانش آموزان در برخی نقاط کشور، اظهار کرد: 
بررسی های انجام شده توسط متخصصان، 
نمونه برداری ها و آزمایش های انجام شده نشان 
می دهد که عامل مسمومیت، استنشاقی است. 
او ادامه داده که: طبق شواهد بالینی افرادی که 
مسموم شدند، مسمومیت ناپایدار و زودگذر 
داشته و آزمایش های آنان طبیعی است ولی 
در عین حال سبب بروز حالت تهوع، استفراغ، 

سرفه، تنگی نفس و ... می شود.
  یکی عطسه هم کند مسئولان باید 

پاسخگو باشند!
کریمی  احمد  از  بشنوید  نهایت  در  و 
اصفهانی، عضو شورای مرکزی حزب موتلفه 
در واکنش به مسمومیت دختران دانش آموز 
که گفته: در اصل موضوع بحث دارم که این 
مسمومیت ها اصلا واقعیت داشته باشد. این ها 
اثبات نشده است و صرفا در فضای مجازی 
است.  او در پاسخ به این موضوع که »مدرسه 
به مدرسه و استان به استان دانش آموزان 
در حال مسموم شدن هستند«، گفت: کدام 
مدرسه؟ کجا اثبات شده است؟ این ها اثبات 
نشده است و صرفا در فضای مجازی است و 
اصلا مسئله خاصی نیست. نباید دنبال هر 
دروغی بدوییم. من در اصل موضوع بحث 
دارم که این مسمومیت ها اصلا واقعیت ندارد.

دبیرکل جامعه انجمن های اسلامی اصناف 
و بازار و عضو شورای مرکزی حزب موتلفه 
اسلامی در واکنش به خبر مسمومیت سریالی 
دانش آموزان دختر به رویداد2۴ گفته: هر چند 
وقت یکبار یک توطئه ای مطرح می شود و بعد 
از بررسی نهایتا به اینجا می رسد که تکذیب 
می شود. هر مسئله کوچک و بزرگی در کشور 
ما، خودش سوژه ای می شود که دشمن بتواند 
آن را علم کند و مطالبش را به کرسی بنشاند. 
به نظرم این ها مطلبی نیست.عضو شورای 
مرکزی حزب موتلفه ادامه داده که: اینکه 
می گویند دانش آموزان در بیمارستان هستند 
و مسموم شده اند هم در حد حرف است و اثبات 
نشده است. اینکه دادستانی و سایر مسئولان 
هم به موضوع وارد شده اند هم برای این است 
که قبل از آنکه به غائله تبدیل شود، آن را جمع 
کنند. در دنیا این مسائل آنقدر ایجاد می شود 
که اصلا برایشان مسئله ای نیست، چگونه 
است که در ایران تا یک نفر عطسه می کند، 
مسئولان باید پاسخ دهند. این مسائلی که 
به صورت دروغ در فضای مجازی به مردم القا 
می کنند، معمولا در دنیا به عنوان یک مسئله 
عادی است. من اساسا به اصل موضوع اعتقادی 
ندارم و به نظرم یک توطئه ای است که در 

فضای مجازی دست به دست می شود.

9اجتماعی سال پنجم
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نکتــــه

نگــــره

 آرمان ملی: جو پر التهابی اطراف مدرسه حاکم بود و نگرانی وافر خانواده ها 
صحنه هایی عجیب از پریشان حالی و دویدن آنها در عرض خیابان خلق کرده بود؛ 
خانواده ها می خواستند خود را به مدرسه برسانند. مادر یکی از کودکانی که به شدت 
سرفه می کرد، مقابل اتومبیل ها ایستاده بود و فریاد می زد، صحنه ای شبیه پرت کردن 
خود روی اتومبیل یک فرد ناشناس را خلق کرد تا فرزندش را به بیمارستان برساند. 
دختران کم سن و سال با روپوش های مدرسه روی جدول کنار خیابان نشسته یا 
ایستاده بودند، بعضی گریه می کردند، عده ای هم حرف نمی زدند و می گفتند پدران 
و مادرانشان گفته اند از جایشان تکان نخورند تا آنها خود را برسانند. اما بدترین حال 
برای مادری بود که می گفت فرزندش بیماری تنفسی دارد و در مسیر رساندن خود 
به مدرسه چند بار زمین خورد؛ مسیری که خیلی دور می نمود؛ کیلومترها استرس و 

فرسنگ ها نگرانی...
اینها مشاهدات روز گذشته خبرنگار »آرمان ملی«  از فضای اطراف یک مدرسه 
ابتدایی دخترانه حوالی ساعت 12 ظهر،  بود. مدرسه ای که در مجتمع کوزو6 در 
شهر پرند استان تهران واقع شده و مثل دهها مدرسه دیگر که روز گذشته درگیر 
مسمومیت های ادامه دار شدند، فضاهایی مشابه از وضعیت خانواده ها و دانش آموزان 
خلق کرد. به این نکته هم باید اشاره کرد که اضطراب و نگرانی و به ویژه ناراحتی از 
وضع موجود، تنها متعلق به دانش آموزان و خانواده های آنها نبود. کارکنان پلیس 
که آنجا بودند هم از این وضع ناراحت بودند و این به واضح از رفتار و صحبت هایشان 

هویدا بود. 

عبدالجلیل کریم پور 
معلم

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

روز گذشته، دانش آموزان مدارسی در تهران،  فارس، زنجان، ارومیه، تبریز، کرج، همدان، رشت و لاهیجان درگیر مسمومیت شدند  

کیلومترها استرس؛ فرسنگ ها نگرانی
     عضو کمیسیون آموزش مجلس گفت این مسمومیت ها بیشتر در ادامه همان اغتشاشات است و نوعی انتقام گرفتن از جوانان و بخصوص نوجوانان 

است که در راهپیمایی باشکوه 22بهمن حضور گسترده داشتند
     عضو شورای مرکزی حزب موتلفه گفته مسمومیت ها واقعیت ندارند و صرفا در فضای مجازی هستند 

   در پی درج مطالبی با عنوان »در 
بافت تاریخی شیراز چه خبر است؟« در 
تاریخ 2۳ بهمن جوابیه ای از سوی روابط 
عمومی معاونت ریاست جمهوری در امور 
زنان به دفتر روزنامه ارسال شده است که 
عینا در پی می آید: متاسفانه مجدداً شاهد 
بودیم رسانه رویداد2۴ دروغی را  منتشر 
کرده است که عدم صحت و جوابیه آن 
در روزهای گذشته از طریق برنامه های 
صداوسیما، بازدید عینی بیش از ۵۰نفر 
خبرنگار از محل موردنظر و سایر رسانه های 

مکتوب و مجازی منتشر شده است؛ اما این 
رسانه با علم به این مطلب با بی تعهدی 
کامل اخلاقی، صرفا برای ملتهب کردن 
جامعه و تخریب یک فرد هر کذبی را منتشر 
می کند .لذا لازم است توضیحات ذیل برای 
شفاف سازی ذهن مخاطبان منتشر شود.

۱.در ایام گذشته هیچ تخریبی در بافت 
تاریخی شیراز انجام نشده است.

2 برخلاف ادعای برخی رسانه ها همسر 
خانم دکتر انسیه خزعلی هیچ مسئولیت 

اجرایی ندارد.

۳.میراث فرهنگی اعلام نموده که برنامه 
ساماندهی  اطراف حرم شاهچراغ توسط 
میراث فرهنگی، مرمت آثار باستانی بوده و 

تخریبی درکار نیست. 
۴ .برنامه ساماندهی شهری یک برنامه 
جامع تایید شده توسط مسئولین استان و 
کمیسیون ماده ۵ است. این برنامه صرفا 
بعد از طی مراحل قانونی قابل اجراست و 

قطعا به یک فرد مرتبط نیست.
به راه  را  این هیاهو  ۵. کسانی که 
خانه های  نیستند  مایل  می اندازند 

مخروبه ای که محل معتادان شده اصلاح 
و ساماندهی شود؛ از همین رو تلاش 
می کنند با دروغ و اتهام، مانع از به سرانجام 
رسیدن هرگونه کار مثبتی از سوی دولت 

شوند.
۶.مدعیان آثار تاریخی همان کسانی 
هستند که در دوره ای که مسئولیت را به 
عهده داشتند اطراف شاهچراغ را تخریب 
و اقدام به پاساژ سازی کردند و اکنون 
معترضند که چرا دولت ضد فساد دست 

آنها را از برخی منافع کوتاه کرده است.

باز هم ایجاد التهاب در جامعه

کشتهشدنیککودکخردسال
 رئیس سازمان قضایی نیرو های مسلح 
استان اصفهان در رابطه با شلیک پلیس به 
یک خودرو در شهرستان ورزنه توضیحاتی 
ارائه داد. محسن بنیمی در گفت وگو با میزان 
در رابطه با جزئیات حادثه تیراندازی منجر به 
فوت یک کودک توسط پلیس در شهرستان 
ورزنه استان اصفهان، گفت: حوالی ساعت 
۱7:۳۰ بعد از ظهر روز پنجشنبه ۱۱ اسفند، 
گزارش مشکوک بودن یک خودرو به مجموعه 
انتظامی شهرستان ورزنه استان اصفهان 
داده شد.او با بیان اینکه ماموران انتظامی به 
محض دریافت گزارش و شناسایی خودرو، 
طرح مهار خودرو را اجرایی کردند، گفت: 
خودروی سواری پژو حین اجرای طرح مهار 
پلیس، از ایست و بازرسی شهرستان ورزنه 
عبور کرد.رئیس سازمان قضایی نیروی مسلح 
استان اصفهان با بیان اینکه ماموران برای 
متوقف کردن خودروی مذکور به سمت 
آن تیراندازی کردند، تصریح کرد: در پی 
این اتفاق، یکی از تیر های شلیک شده به 
یکی از ۴ سرنشین خودرو که کودک بود، 
اصابت و متاسفانه این کودک خردسال فوت 
می شود.او با اشاره به تشکیل پرونده قضایی 
در دادگستری شهرستان ورزنه با همین 
موضوع گفت: اقدامات لازم قضایی توسط 
رئیس حوزه قضایی شهرستان ورزنه انجام و 
پرونده با صدور قرار عدم صلاحیت به سازمان 
قضایی نیرو های مسلح استان اصفهان ارجاع 
شد.بنیمی ادامه داد: پس از دریافت این 
پرونده وارد عمل شدیم و با توجه به صدور 
قرار تامین برای ماموری که اقدام به تیراندازی 
کرده بود، بازپرس پرونده تحقیقات خود را 
آغاز کرده است.او افزود: مصمم به بررسی 
هرچه دقیق تر پرونده هستیم و در این رابطه 
به بازپرس پرونده تاکیدات موکد شده تا به 
سرعت و با دقت بالا پرونده با رعایت حقوق 
شهروندی مورد بررسی و نتیجه نهایی گزارش 
شود.رئیس سازمان قضایی نیرو های مسلح 
استان اصفهان درخصوص علت متوقف کردن 
خودروی سواری توسط عوامل انتظامی 
شهرستان ورزنه، گفت: در این رابطه به پلیس 
اعلام شده بود که خودرویی مشکوک است و 

پلیس نیز بر این اساس وارد عمل شده است.

شهروندانشادگانی
آبذخیرهکنند

روابط عمومی امور آبفا شادگان اعلام 
کرد: آب آشامیدنی این شهرستان از روز 
روز قطع  به مدت سه شبانه  اسفند   ۱۵
می شود و شهروندان برای این مدت آب 
آشامیدنی و مصرفی کافی ذخیره کنند.بر 
اساس این اطلاعیه روز شنبه آبفای شادگان 
آب آشامیدنی این شهرستان در روزهای 
۱۶،۱۵و۱7 اسفند از طرف سازمان آب و برق 
خوزستان به دلیل عملیات اصلاح خط انتقال 
آب غدیر و جداسازی آب غدیر شادگان از 
آبادان قطع و این امر از طرف آبفا شهرستان 
شادگان یا شرکت آب و فاضلاب استان 
خوزستان نمی باشد.بر اساس این اطلاعیه 
آبفا منطقه شادگان اطلاع رسانی گسترده ای 
در این باره انجام داده و در صورت لزوم در 
صورتی که آب به صورت کامل قطع شود 
تمامی تانکرهای آبرسانی سیار در این سه روز 
به حالت آماده باش درخواهند آمد.ابرپروژه 
آبرسانی غدیر یکی از طرح های بزرگ در 
سطح خاورمیانه است که در بدو شروع کار 
دولت سیزدهم و پس از سفر رییس جمهور 
به خوزستان، تصمیم لازم در خصوص آن 
اتخاذ شد تا به وسیله آن مشکل آب شرب 
نیمی از جمعیت خوزستان حل شود.طرح 
میان مدت آبرسانی غدیر، 2 میلیون و ۵۰۰ 
هزار نفر از جمعیت خوزستان را زیرپوشش 
قرار می دهد و طرح اصلی آن در 2 سال آینده 
به پایان می رسد.با کاهش شدید آب در پشت 
سد کرخه که آب شرب مناطق جنوبی و غربی 
استان را تامین می کند طرح آبرسانی غدیر با 
تامین آب از سد دز برای این مناطق از سال 
گذشته کلید خورد.بنا به اعلام شرکت مدیریت 
منابع آب ایران ،مراحل اولیه مطالعات طرح 
میان مدت آبرسانی غدیر در دولت های گذشته 
آغاز شده بود، اما به دلیل عدم تخصیص 
اعتبار لازم در عمل طرح مذکور متوقف شد 
و عملیات اجرایی آن آغاز نشدبا سفر رییس 
جمهوری در شهریورماه سال ۱۴۰۰ به استان 
خوزستان و پیگیری های مستمر وزیر نیرو 
اعتباری بالغ بر یک هزار میلیارد تومان به طرح 
آبرسانی غدیر تخصیص و بلافاصله تکمیل 
مطالعات اولیه و عملیات اجرایی آن آغاز 
شد.این عملیات که به اذعان همه کارشناسان 
خبره این بخش می بایست ظرف مدت سه 
سال انجام گیرد، ظرف مدت کمتر از یک 
سال اجرایی و به بهره برداری رسید. تسریع 
در عملیات اجرایی نیز به هیچ وجه باعث نشد 
اجزای طرح ناقص و کیفیت اجرایی کاهش 
یابد.عملیات طرح آبرسانی غدیر با اقدامی 
جهادی از سوی همه ارکان و با تخصیص 
اعتبارات قابل قبول در زمان اندکی اجرا شده 
است.بنا به گفته مدیر عامل آبفا خوزستان با 
آبرسانی به 2۱۳ روستای شادگان در یک سال 
گذشته به روستاهای شادگان دولت تامین آب 
سالم و بهداشتی به روستاهای و شهر شادگان 
در دولت سیزدهم افزایش یافته و در این مدت 
مشکل تامین آب ۱۸۳ روستای شهرستان 

شادگان برطرف شد.

جوابیـــــه


